
LOKALRÅDSMØDE 
Dato: 02.05.2023 kl. 19.15 
Form: Referat 
 
Deltagere: 
Gitte Juhl  frit mandat 
Torben Jensen  frit mandat  
Karsten Møller Pedersen repr. for Donslund-borgere 
Rene Eriksen  repr. for Borgerforeningen  
Mads Kragh  repr. for Hejnsvig Idrætsforening 
Per Kragh  repr. for ældrerådet 
Erik Hovgaard  repr. for Hejnsvig Erhvervsforening 
XX  repr. for kirken 
Steen Møller  repr. for Hejnsvig Skole 
 
Afbud:   Mads, Per 
 
 
 
 

DAGSORDEN 
 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat fra møde 
d. 22.02.2023 
 

Godkendt  

2. Bordet rundt 
 

Erik – erhvervsforeningen 
• Fyraftensmøde afholdt. Kommer for få. 
• Ide: Vedr. etableret cykelsti – Hejnsvig 

Fodboldgolf har ytret ønske om mulighed for 
at kunne sætte cyklen og gå videre ad 
trampesti 
Svar: Skal senere forholde os til cykelsti-
prioritering 

 
Gitte: Frit mandat 
• Fondskonference var super spændende. Der 

var flere spor, Nordania mfl var 
oplægsholdere. Præsentationen vises næste 
gang. Møde hvert andet år. Gitte foreslår, at 
hele Lokalrådet deltager i 2025. Har adgang  
til fondsdatabase. 

• Deltog i BLDR – 2 ansøgninger. Bl.a. bog om 
Filskov. Spændende møde, hvor COC fortalte 
om børnetopmøde og projekt omkring 
’sikker trafik’. 

• Årsmøde BLDR – indlæg v. professor om 
landsbyer. Spændende men ikke noget, der 
kan bruges. 

 



• Møde m. Rasmus Kaufmann, Billund 
Kommune. Torben, Gitte og Karsten 
Strandhave deltog. Møde med alle 
foreninger arrangeres, ift hvad man ønsker 
sig af et kommende foreningslokale 

• Byrådspolitikere kontaktes snarest mhp 
møde og dialog om bl.a. ny skole 

• Ide: cykelstier/sikker trafik ift indfaldsveje til 
Hejnsvig og skole – og i byen, så børnene kan 
færdes sikkert. 

 
Karsten: Donslund 
• Gl. Skole overtages af BK pr. 1/6 
• Ide:  synes igangværende projekter skal 

afsluttes, fx stiprojekt. Skiltning ved 
byggegrunde – arbejdsgruppe er nedsat 

 
Mads: HIF 

-  
 
Per: Ældrerådet 

-  
 
Rene: Borgerforeningen 
• Fastelavn afholdt, fuldt hus m. 100 deltagere 
• Ren by -arrangement 
• Sct Hans, juleoptog (Varde garden) er under 

planlægning 
 
 
Steen – skolen: 
• Flere klasser har deltaget i Skole OL-

konkurrencer. En af klasserne har gode 
muligheder for at kvalificere sig til finalen. 

• Første Playful Learning-evaluering er 
gennemført, og det går rigtig godt, fortæller 
evalueringen. Interviewede forældre kan 
bl.a. fortælle om, at deres børn er blevet 
mere åbne og fortæller mere om deres 
skolegang. 

• Skolen har haft besøg fra Skanderborg 
Kommune, efter anbefaling fra en 
skoleforsker. Det er vi glade og stolte over. 
Denne uge får vi også besøg fra en højskole 
med en kinesisk delegation, der gerne vil 
opleve ’playful learning’ og høre om det 

• Skolestrukturanalysen forventes afsluttet 
snarest, og midt maj offentliggøres 
anbefalinger til det politiske niveau. 

 
 



Torben – frit mandat 
• Ide: COC-oplægget om sikker skolevej er et 

spændende projekt. Torben tegnede sin ide 
ift stisystemer i Hejnsvig – med tunnel under 
vejen. 

• Stiprojekt skal vi have fingre i igen 
 

3. Orientering ved formanden 
 

• Bord-bænkesæt er opstillet og Torbens port 
er fri 

• Mads ville arrangere fliser, sender mail ift 
arrangering af indvielse 

• Gitte har nu fået adgang til bynet 
• Repr for kirken – Gitte tager kontakt 
 

 

4. Økonomi 
 

- 
(Mads fraværende) 
 

 

5. Nye mødedatoer for 2023 Kommende møder: 
• Onsdag d. 14/6 kl. 19 i Klubhuset. 

Byrådspolitikere inviteres til dialog. 
• Møder efter sommerferien fastlægges ved 

næste møde. Steen udsender mødeplan for 
skolebestyrelsen inden mødet til orientering 

 

 

6. Evt.  
 

 

 


